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Til Kultur- og Fritidsudvalget  
 
 
Vedr. Udbud af Amager Bio og BETA 
 
Udvalget har ved møderne i marts og maj måned 2023, ændret udbudsstrategien fra et samlet 
udbud af de 2 scener, til nu 2 selvstændige udbud og efterfølgende kontrakter.  
Jeg vil med henvendelsen her opfordre til en genovervejelse af denne politiske beslutning. 
 
Københavns Kommune er fortsat optaget af at udvikle byen som musik- og kulturmetropol, og her 
er den kulturelle infrastruktur afgørende. Ikke alene i form at scener som kan samle de store 
publikumsgrupper og de større bands, men i høj grad også tilstedeværelsen af det udviklingsrum 
som gør det muligt at gro talentet og det nye, nu og i fremtiden. 
Den meget kommercialiserede markedsplads omkring live musikken i dag, er naturligt nok 
fokuseret på maksimalt billetsalg og yderligere afledt forretning, mens udviklingsscenen 
væsentligst drives af engagement og på trods, og måske lidt honorarklip hvis der flere til rådighed. 
 
VEGA har som eksempel en mangeårig erfaring med de ‘forbundne driftsmæssige kar’, som 
forudsætning for en både inviterende og ekspanderende udviklingsindsats omkring musikkens 
talenter. VEGA modtager øremærket tilskud til denne indsats, og kan geare dette afsæt i kraft af 
husets store og kommercielt bæredygtige scene. Et tilbageløb etableret. 
 
Udvalget bør formatere dette udbud i en form, som sikrer optimale betingelser for den betydende 
udviklingsscene BETA, og garanterer tilbageløb fra de bredere driftsmæssige skuldre i Amagerbio. 
 
For musikken og dens publikum en winwin – og for København et eksemplarisk bidrag til 
infrastrukturen bag en håbefuld musik- og kulturmetropol. 
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